

Title (en)  
Window case.

Title (de)  
Fensterzarge.

Title (fr)  
Dormant de fenêtre.

Publication  
**EP 0132779 A2 19850213 (DE)**

Application  
**EP 84108481 A 19840718**

Priority  

- DE 8321337 U 19830723
- DE 8406569 U 19840302

Abstract (en)

To reduce the number of work operations during the assembly of a window, the window case according to the invention is provided with fittings (for example 22, 23, 24) in the form of ventilation slots, ventilation slides covering the latter, and flyscreens, heat and sound insulations, complete roller blinds or Venetian blinds, low window sills, water drips, indirect lighting or the like. The window case, together with these fittings, is constructed as a completely ready-made structural unit. In addition, the window case is especially suitable for the installation of a folding window (Fig. 6). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Fensterzarge. Zur Verringerung der Zahl der Arbeitsgänge bei der Montage eines Fensters ist die erfundungsgemäß Fensterzarge mit Zubehörteilen (z.B. 22, 23, 24) in Form von Lüftungsschlitzten, diese abdeckenden Lüftungsschiebern und Fliegengittern, Wärme- und Schallsolierungen, kompletten Rollos oder Jalousetten, Fensterunterbänken, Wetterschenkeln, indirekten Beleuchtungen od. dgl. versehen. Die Fensterzarge ist zusammen mit diesen Zubehörteilen als komplett vorgefertigte Baueinheit ausgebildet. Außerdem eignet sich die Fensterzarge speziell zum Einbau eines Faltfensters.

IPC 1-7

**E06B 1/36**

IPC 8 full level

**E06B 1/02** (2006.01); **E06B 1/28** (2006.01); **E06B 3/00** (2006.01); **E06B 3/48** (2006.01); **E06B 7/10** (2006.01); **E06B 3/22** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 1/02** (2013.01); **E06B 1/28** (2013.01); **E06B 3/00** (2013.01); **E06B 3/481** (2013.01); **E06B 7/10** (2013.01); **E06B 3/221** (2013.01)

Cited by

EP2905412B1; CN105484639A; EP0719903A1; EP3034764A1; WO2009050112A3; WO8802805A1; EP2161402B2; EP2333219B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0132779 A2 19850213; EP 0132779 A3 19851023**; DK 355384 A 19850124; DK 355384 D0 19840720

DOCDB simple family (application)

**EP 84108481 A 19840718**; DK 355384 A 19840720